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Löysin ratamestarin maastoon rasteille jättämät merkit, joten rastit lienevät oikeissa paikoissa. 
Käyn kyllä vielä kisapäivän aamuna varmistamassa tilanteen. 
 
Radat ovat mielestäni hyvät elleivät jopa erinomaiset. Minun mielipiteelläni tosin ei ole mitään 
merkitystä, vain teidän arvoisat kilpailijat mielipide ratkaisee. Maaston runsaasta polkutarjonnasta 
kartoittaja on joutunut valitsemaan kartalle vain vahvimmat, joten niiden kanssa kannattaa olla 
tarkkana.  
 
Maastosta voisin kertoa tietysti sen olevan tyypillistä rannikon avokalliomaastoa ja yksi jätemäki. 
Tuonhan te jo tiesittekin, joten jätetään kertomatta ja kerrotaan sen sijaan kilpailumaaston olevan 
Turun uusi luonnonsuojelualue. Käyttäytykää siis sen mukaisesti ja pyrkikää etenemään 
optimireittiä koko rata, jottei maasto ”kulu” turhaan.  
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